
Protokół nr 7/2019 

z X Sesji Rady Gminy Belsk Duży 

z dnia 18 września 2019 r. 

 

Skład Rady: 15, nieobecnych 3  (wg. załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Władysław Piątkowski – Wójt Gminy  

2. Hanna Grotek – Skarbnik Gminy  

3. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

4. Maria Walewska –Żółcik – Dyrektor GZOPO  

5. Adam Balcerowicz – Radny powiatu grójeckiego  

6. Marcin Pawlak – dyrektor ZGK 

7. Marek Szewczyk – kierownik GOSiR 

8. Roman Woźniak – prezes Zarządu Gminnego OSP  

A także sołtysi i mieszkańcy.  

Pkt 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, stwierdził 

quorum i otworzył obrady X Sesji Rady Gminy. 

Odczytał proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej  

b) zmian w budżecie na 2019 rok 

c)  sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na wyłonienie 

zastępcy kierownika SPZOZ Belmed w Belsku Dużym  

d)  przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy na lata 2019-2023 

e) zmiany regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród  

f) określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Pkt 2  

Radni przyjęli porządek z zaproponowaną zmianą większością głosów przy jednym głosie przeciw.  

Pkt 3. 
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Pełny zapis przebiegu Sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Pan Adam Balcerowicz poinformował, że od ostatniej sesji w powiecie odbyły się dwie sesje, w tym 

jedna nadzwyczajna w sprawie szpitali. Poinformował, że oba szpitale prowadzą rozmowy z bankami. 

W kwestii dróg powiatowych na terenie gminy, na zostać zakończona przebudowa drogi w Wilczogórze. 

Zostały zgłoszone drogi do programu klęskowego, ale nie ma jeszcze odpowiedzi.  

Pan Bogdan Zakrzewski ponowił zgłaszane wcześniej postulaty dotyczące modernizacji drogi Skurów-

Wilczogóra, nadmieniając że obecnie droga jest nie przejezdna a mieszkańcy wożą tą droga jabłka. 

Ponowił pytanie o tablicę informacyjną dotyczącą kierunków jazdy. Zwrócił się z pytaniem czy powiat 

ma środki na równiarkę?  

Pan Adam Balcerowicz poinformował, że pan Starosta zobowiązał dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg do ustalenia granic drogi. Wyjaśnił, iż na najbliższej Komisji Transportu zwróci się o wyjaśnienie 

w sprawie tablicy. Ponad to, Rada powiatu ma przeznaczyć środki na działalność PZD, zwróci się o 

równiarkę oraz w ramach możliwości destrukt na drogę Skurów-Wilczogóra.  

Pan Paweł Augusiewicz zwrócił się z pytaniem o restrukturyzację szpitali?  

Pan Adam Balcerowicz poinformował, że NFZ nie godzi się na częściowe wygaszenie niektórych 

oddziałów.  

Pan Stanisław Adamski zwrócił się z prośba o wycięcie świerków na skrzyżowaniu drogi powiatowej. 

Jest wydane zezwolenie na wycinkę drzew od roku, ale PZD nie podejmuje działań.  

Pan Adam Balcerowicz odpowiedział, że sprawa została zgłoszona do PZD, zweryfikuje jakie działania 

podjęto.  

Pani Paulina Borkowska podniosła kwestię lustra na skrzyżowaniu drogi powiatowej Skurów-

Wilczogóra i drogi gminnej do miejscowości Jarochy. Zaznaczyła, że zaproponowane przez PZD 

wstępne rozwiązania, nie poprawią mocno ograniczonej widoczności.  

Pan Bogusław Sikorski wyraził nadzieje, że skoro kwestia jest podnoszona kolejny raz, radny 

powiatowy zainterweniuje w sprawie.  

Pani Wioletta Kowalska zwróciła się z pytaniem, kiedy rada powiatu planuje przeprowadzić 

modernizację drogi w miejscowości Aleksandrówka. Zaznaczyła, że powiat tłumaczy się brakiem 

pieniędzy a równocześnie w sąsiednich gminach są modernizowane drogi. Czy jeśli powiat nie otrzyma 

dofinansowania z programu klęskowego, to co w tedy?  

Pan Adam Balcerowicz odpowiedział, że czekają na odpowiedź w sprawie zakwalifikowania drogi w 

programie klęskowym.  

Pan Władysław Piątkowski zapytał, o obiecane dla szpitala grójeckiego 3 karetki?  

Pan Adam Balcerowicz, potwierdził, że były obietnice 3 karetek, ale na województwo mazowieckie 

rozdysponowano 200 i żadna nie trafiła do szpitala w Grójcu.  

Pan Władysław Piątkowski przez ostatnie 4 lata nic nie było robione przez powiat na terenie naszej 

gminy. Inwestycje, które były w tym roku robione, były rozpoczęte podczas poprzedniej kadencji. Na 

dziś w programie dróg samorządowych nie ma żadnej drogi z gminy Belsk Duży. Problem dróg 

powiatowych będzie narastał, ale problemem też jest brak środków. Trzeba podjąć decyzje o 

priorytetach drogowych w gminie Belsk i ustalić reguły finansowania. Podkreślił, że nie rozwiązanie 

problemu dróg powiatowych spowoduje niszczenie dróg gminnych.  
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Pełny zapis przebiegu Sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Pan Bogusław Sikorski zwrócił się z pytaniem dotyczącym szpitali, czy szpitale powiatowe skorzystały 

ze środków obiecywanych przez Ministra Zdrowia.  

Pan Adam Balcerowicz odpowiedział, że nie ma wiedzy na temat tej pomocy. Zapewnił, że przy pracach 

nad budżetem będzie dążył, aby były zaplanowane drogi w gminie Belsk.  

 

Pkt 4  

a) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/70/2019 

b) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/71/2019 

c) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/72/2019 

d) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/73/2019 

e) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/74/2019 

f) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr X/75/2019 

Pkt 5.  

Pan Władysław Piątkowski poinformował, że Związek „Natura” ogłosił przetarg na odbiór śmieci na 

terenie 4 gmin. Wyjaśnił jak określono warunki zamówienia. Poinformował, że cena śmieci wzrośnie, 

ale obecnie nie można przewidzieć ile. Poinformował, że trwają prace przy stacji uzdatniania wody. Na 

ukończeniu są inwestycje ze środków zewnętrznych – w OSP i sołectwach. W Zaborowie będą prace 

nad boiskiem. Poinformował, że wnioski o termomodernizację i kanalizację zostały uzupełnione na 

wezwanie Wojewódzkiego Funduszu. Trwają prace wykonywane przez Zakład Gospodarki. Dostaliśmy 

środki na doposażenie szkoły w Zaborowie. Przyszło uzupełnienie na skutki podwyżek dla nauczycieli.  

Podziękował, za zaangażowanie w obchody uroczystości wybuchu II Wojny Światowej. 

Podziękował, również za zaangażowanie w organizację dożynek powiatowych.   

Pkt 6. 

Pan Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim za przybycie i 

zakończył obrady X Sesji Rady Gminy.  

Sesja trwała od godziny 10.10 do godziny 12.10. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 
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Pełny zapis przebiegu Sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

 

 

 

Sporządziła: Joanna Otulak 


